



To:

All Pharmaceutical Establishments.

Sub: Mandatory Renewal of Pharmaceutical Licenses via the Electronic Health Portal.

الي:

جميع المؤسسات الصيدلانية الخاصة..

الموضوع: إلزامية تجديد التراخيص الصيدلانية عبر البوابة الصحية الإلكترونية.

After Compliments,

In a process of ensuring the orderly operation of pharmaceutical Establishments and the uninterrupted continuation of their activities in full compliance with applicable laws and regulations, the Drug Safety Center wishes to remind all institutions of the necessity to renew pharmaceutical licenses promptly, thereby safeguarding legal and organized operations and preventing any suspension of activities or regulatory non-compliance.

Please note that all license renewal procedures are fully accessible through the Electronic Health Portal, enabling efficient processing, expediting completion, minimizing the need for in-person visits, and ensuring strict adherence to the legal and regulatory framework.

All pharmaceutical Establishments are therefore requested to undertake the renewal procedures as required to maintain smooth and effective operational continuity.

For any inquiries or technical assistance, please contact the support via email at mohsupport@almadinagroup.net

We highly appreciate your cooperation and commitment.

تحية طيبة وبعد..

في إطار حرص مركز سلامة الدواء على انتظام عمل المؤسسات الصيدلانية واستمرارية مزاولة النشاط وفق الأنظمة واللوائح المعمول بها، يود المركز التذكير بضرورة تجديد التراخيص الصيدلانية أولاً بأول، ضماناً لاستمرارية العمل بشكل قانوني ومنظم ويجنب أي توقف للنشاط أو مخالفة للأنظمة.

وتجدر الإشارة إلى أن جميع إجراءات التجديد متاحة عبر البوابة الصحية الإلكترونية، مما يسهم في تسهيل العملية وتسريع إنجازها وتقليل الحاجة للحضور الشخصي، مع ضمان الالتزام الكامل بالإطار القانوني والتنظيمي.

وعليه، يرجى من جميع المؤسسات الصيدلانية الالتزام بتنفيذ إجراءات التجديد في مواعيدها المحددة، لضمان سير العمل بشكل منظم وفعال.

للاستفسارات أو الدعم الفني، يرجى التواصل مع مركز الدعم على البريد الإلكتروني: mohsupport@almadinagroup.net

شاكرين لكم حسن التعاون والالتزام.

الصيدلي/ابراهيم بن ناصر الراشدي

المدير العام

PH. IBRAHIM NASSER AL RASHDI
DIRECTOR GENERAL



الفاضل/المديرية العامة لمركز ضمان الجودة.

الفاضل - مديري دوائر الرعاية الصيدلانية والمستودعات الطبية في المحافظات.

الفاضل/مدير دائرة الإيرادات.

الفاضل/مدراء الدوائر ورؤساء الأقسام بمركز سلامة الدواء.